
REFERAT FRA ÅRSMØTE I BIRDLIFE DALANE DEN 01.02.2024 

 

I GODKJENNING AV INNKALLING OG DAGSORDEN 

Årsmøtet ble avviklet i kantinen på rådhuset. 15 medlemmer møtte. Innkalling med saksliste 
kom sent til mange. Men årsmøtet godkjente innkalling og dagsorden. 

 

II GODKJENNING AV MØTELEDER OG REFERENT 

Årsmøtet godkjente Petter Weido Larsen som møteleder, mens Jan Petter Leidland ble 
godkjent som referent. 

 

III ÅRSBERETNING OG REGNSKAP 

Lokallagets sekretær Rune Edvardsen hadde laget årsberetningen for lokallagets virksomhet 
gjennom 2023. Rune leste gjennom denne for medlemmene. Beretningen viste at det 
fortsatt er god aktivitet i lokallaget. Som vanlig var det en fyldig og god årsberetning som 
med noen mindre korreksjoner ble godkjent av årsmøtet. 

Årsmeldingen kan leses i sin helhet på Birdlife Dalane lokallag sin hjemmeside. 

Kort fra årsberetningen: 

• Lokallaget hadde ved årsskiftet 130 medlemmer. Dette er tre flere enn for et år 
siden. 

• 2023 ble preget av normalisering av foreningens virksomhet etter en lang periode 
preget av Covid 19. I vårhalvåret ble det holdt 5 møter og 2 fellesturer. Høsthalvåret 
inneholdt 4 møter og to fellesturer. En av fellesturene var ringmerkingssøndag på 
Lomeland. På grunn av dårlig værmelding ble arrangementet flyttet til lørdag den 12. 
august. 11 personer var innom, og det ble merket 96 fugler av 18 arter. Blant annet 
ble det fanget 41 brunsisik og en kontroll av trekryper. På himmelrommet ble det 
observert 2 taksvaler som er meget uvanlig i området ifølge Roald. 

• Birdlife Dalane har vært representert i forbindelse med Friluftsrådets arrangementer 
ved Låvaberget. I tillegg deltok også lokallaget i forbindelse med den årlige 
«Friluftsøndagen» med base ved 1. Vannbasseng den 3. september. Det ble 
ringmerket underveis i arrangementet og 2 granmeis, 4 svartmeis og 17 fuglekonger 
fikk ring rundt foten. 

• Det har vært rimelig bra dekning på Eigerøy fyr gjennom året med bemanning i 75 
dager. Dette var det samme som i året før. 19 personer er registrert i loggen gjennom 
året. Ringmerkingsaktiviteten var imidlertid beskjeden da 80 individer fikk ring rundt 
foten. Av årsrapporten fremgår det at forholdene har blitt dårligere på grunn av 
endringer i vegetasjonen. 

• I 2023 ble det registrert 134 arter ved fyret. 5 flere enn i 2022. Til sammen er det nå 
observert 234 arter på fyrområdet. Ingen spesielt sjeldne arter ble funnet i 2023 men 



flere observasjoner av uvanlige fugler var det dog. Her nevnes gulsanger, 
furukorsnebb, trelerke og grålire. 

• Når det gjelder dugnadsinnsatsen ble det i 2023 kun utført mindre oppdrag med 
søppel og småting rundt stasjonen. Stavanger Turistforening har nå overtatt 
hovedhuset. 

• Lokallaget har også i 2023 deltatt i enkelte prosjekter. Blant annet hekkefugl 
taksering og hagefugltelling. John Grønning har i flere år deltatt i Beach Bird Survey.  

• Sokndal ringmerkingsgruppe er fremdeles aktiv med 12 medlemmer. Siden 1981 er 
det ringmerket 327 .000 fugler av 187 arter pr. 2022. I 2022 ble det merket 2767 
pullus. Over 1000 av disse ble merket av Roald og Vegard Lomeland. Det rapporteres 
at Roald og Vegard de fleste år merker flest pulli av spurvefugler i hele landet! 

• Bildekonkurransen på turveien til fyret ble gjennomført også i 2023. Ranveig Marie 
Nesse bidro også i år med bilder fra eget arkiv. Ca. 50 svar ble innlevert og de 3 
vinnere som fikk bokpremie var fra Stavanger, Sokndal og Klepp. 

 

REGNSKAP FOR 2023 

John Grønning gikk gjennom regnskapet for 2023. Se hjemmesiden for en mer detaljert 
gjennomgang.  Den økonomiske situasjonen i lokallaget er stabil. Lokallaget har et solid 
bankinnskudd på nær 50.000 kroner. Driften gikk med et lite overskudd i 2023. Regnskapet 
ble godkjent uten spesielle merknader. 

Noen saker som ble tatt opp til diskusjon etter presentasjon av årsregnskapet:  

• Lokallaget har i mange år trykket opp eget programark vår og høst. Førstnevnte har 
og fungert som innkalling til årsmøtet. Men etter hvert har utgiftene til trykking og 
distribusjon blitt ganske betydelige, og årsmøtet bestemte at fra og med 2024 vil 
programarket ikke lenger bli trykket opp. Det kan i fortsettelsen hentes inn fra 
lokallagets hjemmeside. Det kan være aktuelt å trykke opp et lite antall for Ivar 
Sleveland til bruk i rekrutteringsøyemed. 

•  Det er aktuelt å søke Birdlife Rogaland om støtte til innkjøp av utstyr og/eller 
aktuelle prosjekt lokalt. Termisk kikkert står på ønskelisten for blant annet å 
kartlegge bestanden av enkeltbekkasin og rugde. Det er allerede en utvikling i gang 
angående dette. 

• Det er aktuelt å etablere en emailgruppe for å bedre kommunikasjonen til alle 
medlemmene som er registrert med emailadresse. 

 

IV VALG 

Valgkomiteen presenterte sin innstilling for årsmøtet. Årsmøtet fulgte enstemmig 
valgkomiteens forslag.  

LEDER:  Ivar Sleveland gjenvalgt for 1 år. 

STYREMEDLEMMER:  Rune Edvardsen og Alf Laksesvela gjenvalgt for to år. John Grønning og 
Petter Weido Larsen var ikke på valg. 



VAREMEDLEMMER:  Frank Tønnesen, Roald Børve og Gerhard Haaland gjenvalgt for 1 år. 

VALGKOMITEEN:  Johan Tore Rødland var ikke på valg. Roald Lomeland har måttet trekke 
seg av helsemessige årsaker. Nytt medlem av valgkomiteen er Leif Arne Lien. Han ble valgt 
for 2 år. 

 

V  EVENTUELT 

• Til de tre premievinnerne i konkurransen på turveien til Eigerøy fyr er det nå blitt 
kjøpt inn 3 eksemplarer av Gyldendals store fugleguide. Disse oversendes til 
vinnerne. 

• Det er ønskelig å fortsette med ny konkurranse til våren. Ranveig Marie stiller igjen 
opp med sine flotte bilder. Men uten bil trenger hun litt bistand med det praktiske 
arbeidet langs turveien. Referenten forstod det slik at Gerhard Haaland og Alf 
Laksesvela kunne være behjelpelige her. 

• Det har vært en tendens til at døde sjøfugler har drevet i land på strender både lokalt 
og i andre deler av fylket. Primært gjelder dette lomvier. Her i Eigersund er det mulig 
å rapportere slike funn til kommunen via hjemmesiden. 

 

Oppsummert av Jan Petter Leidland 


